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Abstract (en)
[origin: CN112238996A] The invention relates to an inner frame (10) for storing packages of goods, in particular rod-shaped goods such as
cigarettes, tobacco rods and the like. The inner frame comprises a front wall (12); side walls (14, 16) connected to the front wall (12) by bending lines
(18, 20); and at least one engagement and visual aperture (22) in the region of the front wall (12), wherein the front wall (12) comprises at least one
wall element (24) at least partially removably connected to the front wall (12), and the wall element (24) is formed such that it at least partially covers
the engagement and visual aperture (22). Furthermore, the invention relates to a package having such an inner frame (10).

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft einen Innenkragen (10) für eine Verpackung zur Aufbewahrung von Waren, insbesondere von stabförmigen
Waren wie Zigaretten, Tabaksticks und dergleichen, umfassend eine Vorderwand (12), Seitenwände (14, 16), die über Biegelinien (18, 20) mit der
Vorderwand (12) verbunden sind, und mindestens eine Eingriffs- und Sichtmulde (22) im Bereich der Vorderwand (12), wobei die Vorderwand (12)
mindestens ein zumindest teilweise lösbar mit der Vorderwand (12) verbundenes Wandelement (24) aufweist und das Wandelement (24) derart
ausgebildet ist, dass es die Eingriffs- und Sichtmulde (22) zumindest teilweise verdeckt. Die Erfindung betrifft zudem eine Verpackung mit einem
derartigen Innenkragen (10).
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